
Tønder kommune inviterede den 20. september 23 kl. 19.00 Ɵl 
borgermøde i ToŌlund-hallerne.  
 

Alle naboer indenfor 1,25 km var inviteret via e-boks, foruden annoncering i Ugeavisen. 

Der deltog ca. 40 lokale borgere i mødet.  

 

Mødet om lokalplanen blev åbnet og ledet af udvalgsformand Poul Erik Kjær, Miljø- og teknik-udvalget, 
Tønder kommune. 

 

Der var indlæg af udvalgsformand Thomas ØrƟng Jørgensen, Klima-, vækst-, og udviklingsudvalget, 
som orienterede om kommunens klimaindsats 



Projektleder Vicky Linnet Rahbek Andersen og byplanlægger Rune ChrisƟansen redegjorde for 
lokalplanen og de hensyn der tages Ɵl naboer og miljø. 

Konsulent Palle Graversgaard gennemgik reglerne 
for nabokompensaƟon og oplyste at der aĬoldes 
et møde herom i november, 

 hvor alle  indenfor 1,5 km modtager invitaƟon i E-
boks fra Energistyrelsen 

 

 

Der måƩe sæƩes ekstra borde ind Ɵl de mange fremmødte og der var en god spørgelyst Ɵl poliƟkere og 
embedsmænd. 

Kommunens dagsorden og faglige gennemgang fremgår af vedlagte præsentaƟon. 

Tønder kommunes 
præsentation ved borgermøde 20.9.23om lokalplanforslag for solcelleanlæg Vestermarksvej 7, Stenderup, Toftlund.pdf 

 

Ved mødets afslutning oplystes at alle er velkomne Ɵl at kontakte Anders Matzen, som står for 
solcelleprojektet. Mobil 50 52 15 97  


